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Protokoll	
Styrelsemöte	8		
Region	Väst	
	
Teamsmöte	
Onsdag	19	AugusC	2020,	kl.	19.00-20.31	

Deltagande	

8.1		 Öppnande	av	mötet	
		 Ordförande	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	välkomna	

8.2		 Godkännande	av	dagordning	
		 Mötet	godkände	den	av	ordförande	presenterade	dagordningen	

8.3	 Val	av	justerare	för	mötet	
		 Anna	Frisén	valdes	a<	jämte	ordförande	och	sekreterare	justera	dagens	protokoll.	

8.4		 Föregående	protokoll	(nr	7)	
		 Det	preliminära	protokollet	från	juni	som	redan	finns	inlagt	i	styrelsens	gemensamma		
	 filer	genomgicks	summariskt	och	godkändes	däreFer	för	publicering	på	hemsidan.		

8.5	 Rapporter	

8.5.1	Ekonomi	dagsläget	
	Malin	kommenterar	resultatrapporten	och	säger	a<	det	inte	finns	något	oväntat	
anmärkningsvärt	a<	rapportera	kring	ekonomin.	Nämner	ändå	a<	bidraget	från	

Hans	Rengman X Dag	Bränfeldt X	 Malin	Olin X

Anna	Frisén X Jim	Lindvall 	X Alma	Melitshenko X

Sabina	Sjöqvist	fr X Annie	Sjöö Anna	Haglund X
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Totalalliansen	är	lägre	än	väntat,	a<	redovisningstjänsten	är	dyr	och	a<	avkastningen	
på	våra	sparade	pengar	inte	oväntat	är	lägre	än	beräknat.	Malin	kommer	med	en	
avstämning	Wll	nästa	möte.	

8.5.2	VL	Rapport	
	Anna	H	har	skickat	ut	sin	rapport	innan	mötet.	Rapporten	har	lästs	av	samtliga	
ledamöter.	Anna	kommenterar	delar	av	rapporten,	konstaterar	a<	utbildnings-
verksamheten	är	igång	igen	och	poängterar	vikten	av	a<	anmäla	deltagandet	Wll	
ungdomsstämman.	Rapporten	läggs	däreFer	Wll	handlingarna.	

8.5.3	Alpint	–	rapport	kring	dagsläget/utvärderingsläget	
		 Anna	H	och	Malin	rapporterar	läget.	Egentligen	väldigt	svårt	a<	göra	det	då	ingen	vet		
	 om	det	över	huvud	taget	kommer	a<	bli	någon	verksamhet	i	år	med	hänsyn	Wll	läget		
	 med	Corona	och	begränsningarna	i	möjligheten	a<	resa.	Anna	H	håller	regelbunden		
	 och	tät	kontakt	med	ansvariga	i	det	alpina	teamet.		

8.5.4.	Härsjönäs		
		 Punkten	utgår.	Ledningen	för	Härsjönäs	bad	Wdigt	i	vår	om	e<	korarisWgt	lån	som	av		
	 någon	anledning	inte	har	betalats	ut.	Regionen	hade	förbere<	för	utbetalning.		
	 Härsjönäs	säger	a<	de	aldrig	få<	något	besked	och	i	vilket	fall	som	helst	nu	inte	har		
	 något	behov	av	lånet.	Kvarstår	gör	behovet	av	a<	hi<a	en	representant	Wll	Härsjönäs		
	 styrelse	Wll	nästa	år	som	ersä<are	för	Karin	Meyer.	

8.6	 	Diskussion	
8.6.1	Översyn	planeringsprocessen	

	En	skrivelse	från	flera	regionala	ordförande	har	velat	väcka	frågan	om	en	översyn	av	
FriluFsfrämjandets	ekonomi-	och	verksamhetsstyrningsprocess	som	skriFställarna	
menar	är	i	otakt.	Beslut	tas	i	fel	ordning	och	gör	a<	det	hela	inte	hänger	ihop.	
Dessutom	gör	det	kortsikWga	sä<et	a<	se	på	verksamheten	det	hela	ännu	svårare.	
Skrivelsen	finns	i	underlaget	Wll	mötet.	Hans	åtar	sig	a<	skriva	e<	förslag	på	svar	på	de	
väckta	frågorna	eFer	vår	diskussion.		

8.6.2	Strategi	m	h	t	Corona	
		 Vår	verksamhet	är	igång	igen.	Uppskjutna	utbildningar	blir	av.	Våra	lokalavdelningar	är			
	 igång	med	sina	äventyr	igen.	Några	verksamheter	har	för	övrigt	löpt	på	under	hela		
	 Wden	med	en	viss	anpassning	eFer	FHM:s	rekommendaWoner	och	råd.	Några	har	få<		
	 ställas	in	av	olika	skäl.	Vi	går	runt	och	delger	varandra	erfarenheter	från	lokal	nivå.		

8.6.3	Medskick	Wll	VU-konferensen	
		 Anna	H	har	väckt	frågan	inför	nästa	veckas	konferens	för	anställda	på	rikskontoret	och		
	 regionerna.	Har	vi	något	som	vi	vill	framföra	särskilt.	Anna	H	har	nu	få<	dagordningen		
	 inför	mötet	och	ser	a<	45	minuter	är	avsa<	för	ämnet.	Vi	hänvisar	Wll	vår	diskussion		
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	 under	punkten	8.6.1.	Vi	undrar	även	lite	kring	Stefan	Falkenstad	utvärderingsverktyg.		
	 Vem	har	få<	och	varför?	Vad	är	syFet	med	enkäten.	Har	någon	svarat.	Det	visar	sig	a<		
	 vi	är	tre	som	få<	erbjudande	om	a<	delta.	Ingen	av	oss	har	svarat.	

8.7	 	Beslutsärenden	

8.7.1	Kursledare	MTB	
		 Mats	Kaudern	från	LA	Alingsås	är	föreslagen	som	ny	kursledare	för	MTB.	Mats	besi<er		
	 alla	de	kvalifikaWoner	man	kan	begära	och	är	lämplig	för	uppdraget.	Styrelsen	beslutar		
	 enhälligt	enligt	förslaget.	

8.7.2		Verksamhetskonferensen	och	Träffpunkterna	
		 Vi	”bemannar”	träffpunkterna	enligt	följande;	Malin	och	Alma	närvarar	i	Karlstad,		Jim		
	 och	Anna	F	i	Skövde,		Hans	och	ev.	Malin	i	Uddevalla	samt	Dag	och	ev.	Sabina	i		
	 Göteborg.	Samtliga	i	styrelsen	förväntas	delta	i	Verksamhetskonferensen	i	Vänersborg		
	 den	7	november.	Planerad	överna<en	för	förberedelse/fördelning	från	fredagskvällen.	

		 	
8.7.3	Ombud	ungdomsstämma	

Alma	och	Sabina	har	uppdraget	och	full	stö<ning	från	styrelsen	a<	försöka	hi<a	
moWverade	och	engagerade	deltagare	Wll	stämman.	
		

8.8	 	Kommande	möten	
	Tidpunkt	för	nästa	möte,	denna	gång	e<	fysiskt	möte	i	Skövde	lördag	3	oktober	kl	
10.00.	Mötesplats	Studiefrämjandets	lokaler.	Anna	H	skickar	med	sin	önskan	a<	vi	
redan	då	börjar	prata	VP	inför	framWden.	

8.9	 	Övriga	frågor	
	Inga	övriga	frågor	fanns.	

8.10		Protokollets	delgivning	
		 Styrelsen	beslutade	a<	protokollet	kan	delges	i	sin	helhet.	

8.11		Avslutande	av	mötet	
		 Med	e<	tack	Wll	samtliga	närvarande	ledamöter	avslutades	mötet.	
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_______________	 _______________	 _______________	
Dag	Bränfeldt	 Hans	Rengman	 Anna	Frisén	
Sekreterare	 Ordförande	 Justerare


